
Վարչության նիստ

2022թ. հունիսի 4-ինտեղի ունեցավ Հայ ՍտոմատոլոգներիՄիության
վարչության նիստ: 

Օրակարգում ընդգրկված էր երկու հարց՝

1. Սույն թվի հուլիսի 1-ից << Անկանխիկգործառնությունների մասին>> 
2. ՀՀ օրենքի դրույթների կիրառումըևազդեցությունը

ստոմատոլոգիայի ոլորտում

2. Լիցենզավորվածանձանց կողմից էլեկտրոնայինառողջապահության
համակարգումտվյալների մուտքագրմանընթացակարգի վերաբերյալ

28 դեկտեմբերի 2021թ. N 99-Ն ԱՆ նախարարի հրամանիքննարկում:

Առաջին հարցի շուրջ ելույթ ունեցավ ՀՍՄ նախագահԳ.Քալանթարյանը: 
Նա ծանոթացրեցՀՀ վարչապետիաշխատակազմինև Առողջապահության

նախարարին ուղղված նամակներինևֆինանսների

փոխնախարարի ՝ հետադարձ նամակիպատասխանին: 
Փաստացիմերխնդրանքը , որպեսզիանկանխիկգործառույթների
հետ զուգահեռթույլատրվեր մինչև 300000 կանխիկ վճարումներ՝
մերժվել էր : Իդեպ, մեր նամակին միացել էին նաև մի շարքասոցիացիաներ:
Երկրորդ հարցի կապակցությամբ հրավիրվել էին <<Էլեկտրոնային
առողջապահությանազգային օպերատոր >>ՓԲԸ ( Արմեդ) տնօրեն
ԱվետՄանուկյանըևԳործառնականբաժնի ղեկավարԳեորգի

Ասատրյանը: Ելույթ ունեցավ ՀՍՄփոխնախագահԹ.Դաշտոյանը: 
Քննարկվեց ոլորտի մասնագետների համագործակցությունըԱրմեդի

հետ: ՀՍՄ -ն մշտապեսդրական է գնահատելայս հարթակը:
Բարձրաձայնվեց օրենսդրությանայնխնդիրները, որոնքխոչընդոտում
են մասնագետներիգրանցումը համակարգին: Մասնավորապեսխոսքը
գնում է գործող լիցենզավորման կարգին, որի դրույթների վերանայումը
դարձել է խիստանհրաժեշտևարդիական: Որոշվեց շարունակել ՀՍՄև
ԷլեկրոնայինԱռողջապահությանԱզգայինՕպերատորի միջև սկսված

համագործակցությունը:


